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OBITELJSKI RADIO IVANIĆ 
 Moslavačka 11,      10 310 IVANIĆ- GRAD 
  

       Telefon 01 2881 656                         Fax 01 2881 655 

                   Studio     01 28 81 657, 01 2882 984 

       

      oriivg@net.hr       - e pošta -       oriivg@inet.hr 
 

 IBAN 592484008-1103966084   Matični broj  3136361 

                            OIB 74613812885  
 

 
 

ZAPISNIK 
 
sa 8. sjednice u 8. sazivu Skupštine Obiteljskog radija Ivanić održane u utorak 
26.11.2024. godine s početkom u 10:00 sati u prostorijama Pučkog otvorenog 
učilišta Ivanić-Grad, Moslavačka 11, Ivanić-Grad. 
Prisutni članovi Skupštine: ispred Grada Ivanić-Grada uz punomoć Predsjednika 
Skupštine gradonačelnika Javora Bojana Leša zamjenik gradonačelnika Tomislav 
Cuvaj, ispred Općine Kloštar Ivanić načelnik Željko Filipović, ispred Općine Križ 
načelnik Marko Magdić, te iz Obiteljskog radija Ivanić: Vesna Gregčević Jelica, Ana 
Tomašić v.d. direktor, i umirovljena djelatnica Radojka Šporer.  
Zapisničar: Maja Okroša Demeter 
 
 
Prije usvajanje Dnevnog reda, Ana Tomašić, v.d. direktora je predložila da se u 
Točki 2. Dnevnog reda povuče usvajanje Pravilnika o radu, obzirom da su uočene 
neke nepravilnosti, dok se iste ne isprave. 
 

DNEVNI RED 
 
1. Razmatranje ponuda i donošenje Odluke o izboru i imenovanju direktora 
trgovačkog društva Obiteljskog radija Ivanić d.o.o. 
2. Usvajanje Pravilnika o plaćama ORI, Pravilnika o godišnjim odmorima ORI i 
Pravilnika o sistematizaciji ORI 
3. Donošenje Odluke o Planu nabave Obiteljskog radija Ivanić za 2025. Godinu 
4. Donošenje Odluke o promjeni logotipa Obiteljskog radija Ivanić 
5. Razno 
 
 
Jednoglasno je usvojen izmijenjeni Dnevni red kako slijedi: 
 

1. Točka 
 
Ana Tomašić: „Onda krećemo sa razmatranjem ponuda i donošenjem Odluke o 
izboru i imenovanju direktora trgovačkog društva Obiteljskog radija Ivanić d.o.o.. 
Ja bih tu prepustila riječ predsjedniku Povjerenstva za pregledavanje ponuda i 
vođenje intervjua sa kandidatima gospodinu Marku Magdiću“ 
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Marko Magdić: „ Prije svega uvodno, svi smo upoznati da je Obiteljski radio Ivanić 
proveo natječaj za zasnivanje radnog odnosa, a vezano za izbor i imenovanje 
direktora trgovačkog društva Obiteljskog radija Ivanić d.o.o., taj natječaj je objavljen 
18. studenog 2024. u Narodnim novinama, i na portalu Hrvatskog zavoda za 
zapošljavanje, kao i na stranicama Grada Ivanić-Grada i Općina Kloštar Ivanić i Križ. 
Članovi Povjerenstva su imenovani u sastavu: Marko Magdić- predsjednik 
Povjerenstva,  Radojka Šporer-članica i Vesna Gregčević Jelica-članica. 
Povjerenstvo sastalo 14. studenog u prostorijama Gradske knjižnice Ivanić-Grad, 
pristigle su dvije dokumentacije za dva kandidata, Ana Tomašić je jedan kandidat, a 
drugi je gospodin Robert Andrić. 
Mi smo pregledali dokumentacije, i ustvrdili da je za kandidatkinju Anu Tomašić 
dokumentacija potpuna, dok kod gospodina, odnosno, kandidata Roberta Andrića 
smo ustvrdili da nedostaje jedan papir, međutim, naknadnom konzultacijom između 
članova Povjerenstva smo se dogovorili jednoglasno da ćemo usprkos tome, dati 
priliku da se i kandidat Robert Andrić predstavi usmeno na samom intervjuu. Intervju 
je održan uoči ove Skupštine, dakle, s početkom u 9 sati danas, gdje su bila 
pozvana oba kandidata i nakon kojeg je Povjerenstvo održalo usmeni intervju, i 
nakon svega možemo konstatirati, da smo mi jednoglasno kao Povjerenstvo donijeli 
prijedlog odluke vezano uz imenovanje direktora, da je kandidatkinja Ana Tomašić, 
ta koja bi po nama trebala biti direktor trgovačkog društva Obiteljskog radija Ivanić 
d.o.o..“ 
 
Ana Tomašić: „U redu, otvaramo raspravu... 
 
Obzirom da nema pitanja zatvaramo raspravu. Idemo na glasanje. Tko je za? 
 
Jednoglasno, hvala“ 
 
Tomislav Cuvaj: “Čestitamo.“ 
 
Marko Magdić: „Da, čestitamo.“ 
 
Radojka Šporer: „Čestitamo.“ 
 
Ana Tomašić. „Hvala.“ 
 
 

2. Točka 
 
Ana Tomašić: „Slijedi usvajanje Pravilnika o plaćama ORI, Pravilnika o godišnjim 
odmorima ORI i Pravilnika o sistematizaciji ORI.  
Dobili ste u materijalima sve pravilnike, vjerujem da ste ih proučili, pa evo otvaram 
raspravu ako ima tko šta za nadodati.“ 
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Nakon kratke rasprave oko tehničkih detalja, direktorica Ana Tomašić je dala na 
usvajanje Pravilnika o plaćama, Pravilnika o godišnjim odmorima i Pravilnika o 
sistematizaciji koji je usvojen jednoglasno. 
 

3. Točka 
 

Ana Tomašić: „prelazimo na donošenje Odluke o Planu nabave Obiteljskog radija 
Ivanić za 2025. godinu. Plan nabave za iduću godinu vezan je uz projekt vizualni 
radio o kojem smo razgovarali. Nabava je u vrijednosti oko 20.000,00 eura, po 
ponudi koja je napravljena i što je uvršteno u financijske planove Obiteljskog radija 
Ivanić i poslano svim suvlasnicima da uvrste u svoje proračune. Evo, jedan proračun 
je već izglasan. 
Znači, o čemu se radi, o novom studiju, novoj režiji, novoj pomoćnoj režiji. 
Vizualni radio omogućava postavljanje kamera, tako da možemo imati video 
prijenose emisija, otvaranje YouTube kanala i slično. Sada bismo napravili plan 
nabave, tako da obzirom da su sredstva osigurana, već se u prvom mjesecu javna 
nabava može napraviti jer je to, naučili smo, dugotrajan proces.“ 
 
Znači kad dođete u studio biti fiksna kamera, dvije kamere koje se mogu micati, sve 
imaju mogućnost memoriranja kadrova, 100 kadrova se može memorirati iz razno 
raznih kutova. Iza leđa će nam biti dva televizora, i koji god gost da nam dođe, 
donese samo na sticku fotografije, to se uvrti u pozadini kao vizual paralelno sa 
temama o kojim razgovaramo. Mislim da će to biti stvarno lijepo, a nudi naravno i 
mogućnost da se i firme reklamiraju u pozadini dok mi imamo emisiju. To se može i 
u režiji raditi, u kojoj će isto biti televizori i kamere dok je one-man program, iza se 
mogu vrtiti reklame.“ 
 
Radojka Šporer: „Gdje će se to moći gledati?“ 
 
Ana Tomašić: „Na našoj internetskoj stranici koja će drugačije izgledati, i imat će 
opcije gledaj uživo i slušaj uživo.“ 
Isto tako, vizuali se mogu koristiti za reklame, a dolje ide trakica na kojoj se vrte 
informacije bitne za taj dan. Možemo se i dogovoriti za aplikaciju vezanu uz kvalitetu 
zraka. Uvijek može biti u pozadini, dolje u kutu ekrana, kakvo je trenutno stanje na 
području Ivanić-Grada, Kloštra i Križa. Kvaliteta zraka se konstantno mijenja, a 
ovako se konstantno ažuriraju podaci.  
Mislim da će vizualni radio donijeti puno dobroga, tako da predlažem da se plan 
nabave izglasa. Jeste li za?“ 
 
Jednoglasno, hvala.“ 
 

4. Točka 
 

Ana Tomašić: „Donošenje Odluke o promjeni logotipa Obiteljskog radija Ivanić. Tu 
smo na tragu rebrandinga,  ne sad u potpunosti da bi mijenjali i ime Radija Ivanić, ja 
bi išla samo sa novom programskom shemom, novim studijom i režijom, sa novim 
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glasovima, obzirom da imamo dvije nove zaposlenice, uz novi logo. Mislim da će 
već novi logo napraviti dosta dobar efekt. Poslala sam u materijalima prijedloge 
loga, tri su prijedloga. Boje bi bile zelena i plava, gledali smo grb Grada Ivanić-Grad 
i Općina Kloštar Ivanić i Križ. Dario Nikšić nam je napravio prijedloge.  
 
Da li se slažemo da možemo mijenjati logo?“ 
 
Jednoglasno, hvala.“ 
 

5. Točka  
 

Ana Tomašić: „U točki razno vas mogu informirati u kojoj smo fazi s radovima. 
Radovi napreduju, do 15.12. bi trebali biti gotovi građevinski i elektrotehnički radovi, 
nakon toga kreće oprema. Oprema je naručena i ne može unutra dok radovi ne 
budu gotovi, nema smisla da se nakuplja na njoj prašina, jer onda nismo ništa 
postigli. Sve u svemu smo u vremenskom roku i do Nove godine bi bili gotovi, ja se 
nadam da neće biti više nikakvih neugodnih iznenađenja. U financijskim okvirima 
otprilike jesmo,  
Ana Tomašić: „Što se tiče utroška, čuvamo račune da do kraja godine to sve 
opravdamo. Mislim da ne bi trebalo biti nikakvih problema da bi se išta prenosilo u 
iduću godinu.“ 
 
Tomislav Cuvaj: „Ovo je još jedan dobar primjer da je potres dobro došao da ste se 
maknuli iz one trošne zgrade i sad ste tu u novom prostoru. 
Razgovarao sam s predsjednikom Udruženja obratnika Hermešćecom oni su 
spremni vrtiti Radio Ivanić kad krene novi program, ovo sad im je previše priče, 
premalo im je glazbe. O.K., jutarnji program, ali poslije da ima više glazbe, kratke 
vijesti do minute i pol, jer ljudi im to u kafićima ne žele slušati.“ 
 
Ana Tomašić: „ Što se toga tiče, da promijenit će se program, ali mi ne smijemo 
izbaciti emisije koje imamo zbog zakonske regulative.  Moramo imati određeni 
postotak u programu govornog dijela. I još bih htjela napomenuti da nam je iduće 
godine obnova koncesije. Kad ju dobijemo i to sve uspješno prijavimo onda smo 
mirni puno dulje godina nego do sada. Do sada je bilo na 9 godina, a sada je na 20.  
 
Je li ima netko još što dodati pod razno?!“ 
 
Obzirom da nije više bilo zainteresiranih za raspravu,  direktorica  Ana Tomašić je 
zahvalila svima prisutnima i zaključila Skupštinu Obiteljskog radija Ivanić.  
Skupština je završila u 10:30.  
Zapisnik sastavila: Maja Okroša Demeter  
 
            

      Predsjednik Skupštine/predstavnik  
Grada Ivanić-Grada uz punomoć,  

Zamjenik gradonačelnika Tomislav Cuvaj  


